
   
 

 

 
Protokół nr 13/2025 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta Płocka, 
które odbyło się 19 maja 2025 roku 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30 
Posiedzenie zakończyło się o godz. 16.15 

 
Stan członków Komisji Gospodarki Komunalnej – 9 
Obecnych – 8 
 
Lista obecności członków komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Spotkaniu przewodniczyła Pani Anna Derlukiewicz – Przewodnicząca Komisji 
Gospodarki Komunalnej. 
 
1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z 22 kwietnia 2025 roku. 
3. Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2024 rok. 
4. Ocena aktualności i stopnia realizacji Płockiego Programu Rewitalizacji. 
5. Informacja na temat przyznanych i rozliczonych dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 
znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków za lata 2019-2024. 
6. Informacja o ilości oraz jakości nasadzeń drzew, krzewów i innych roślin wieloletnich na 
terenie miasta Płocka oraz nasadzeniach zastępczych wykonywanych w ramach 
rekompensaty przyrodniczej – dane za 2024 rok oraz plany w 2025 r. 
7. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących 
sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025-2051 (druk 
nr 269),  

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2025 (druk nr 270), 
3) przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Płocka dotyczących 

lokalizacji Centrum Integracji Cudzoziemców (druk nr 256), 
4) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, 

zlokalizowanej w Płocku (obr. 1) (druk nr 258), 
5) wyrażenia zgody na wynajęcie lokalu niemieszkalnego – garażu położonego  

w Płocku przy ulicy Padlewskiego (obr. 8) (druk nr 259), 
6) uzgodnienia projektu realizacji inwestycji celu publicznego pn. „Budowa Nowej 

Przemysłowej na odcinku od węzła „Trzepowo” obwodnicy północno-zachodniej miasta 
Płocka do drogi powiatowej nr 5205W – Etap I, położonej częściowo na działkach  
o nr 27/3, 28, 29, 120, 169/1, 170, 171/2, 171/3, 184 Obręb 002 Trzepowo w Płocku 
wchodzących w skład Zespołu Przyrodniczo-Krajobrazowego Jaru Rzeki Brzeźnicy 
(druk nr 265), 

7) uchwalenia zintegrowanego planu inwestycyjnego w rejonie ulic Maszewskiej, 
Dobrzyńskiej w Płocku (druk nr 266), 
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8) przystąpienia do sporządzenia zmiany gminnego programu rewitalizacji (druk nr 267). 
8. Sprawy różne. 
9. Zakończenie posiedzenia. 
 
Obrady rozpoczęła Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki 
Komunalnej, która powiedziała: „Dzień dobry. Witam bardzo serdecznie na dzisiejszym 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej. Witam Państwa radnych. Witam Pana 
Sekretarza Miasta Płocka. Witam dyrektorów i kierowników oraz pracowników 
merytorycznych wydziałów Urzędu Miasta Płocka. Witam Pana prawnika. Witam również 
wszystkich, którzy… mieszkańców miasta Płocka, którzy obserwują naszą transmisję. Zanim 
przejdziemy do przegłosowania przyjęcia porządku posiedzenia, proszę sprawdźmy swoją 
obecność. Ja zgłaszam, że mam problem. Już jest. Dziękuję bardzo. Osiem osób obecnych, 
jednego Pana radnego nie ma.” 
 
Wynik głosowania (sprawdzenie obecności): 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję. I zanim przejdziemy do przyjęcia porządku posiedzenia proszę o wprowadzenie do 
porządku obrad takiego punktu dotyczącego objęcia Jaru Pisencja dodatkową formą ochrony 
przyrody – wystąpienie Pana Zbigniewa Suchodolskiego Nadleśniczego Nadleśnictwa Płock. 
Przepraszam bardzo, oczywiście witamy Pana nadleśniczego bardzo serdecznie. Przepraszam 
za to przeoczenie. I kto z Państwa radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku 
obrad? Bardzo proszę. Osiem osób na tak.” 
 
Wynik głosowania (wprowadzenie do porządku obrad punktu: Objęcie Jaru Pisencja 
dodatkową formą ochrony przyrody – wystąpienie Pana Zbigniewa Suchodolskiego 
Nadleśniczego Nadleśnictwa Płock): 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Punkt został wprowadzony do porządku obrad.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Teraz, proszę Państwa, przejdziemy do przyjęcia porządku obrad. Kto  
z Państwa radnych jest za przyjęciem zmienionego porządku obrad, ewentualnie kto jest 
przeciw lub wstrzymał się od głosu? Bardzo proszę. Poproszę o wynik. Osiem osób na tak, 
jedna brak głosu. Dziękuję bardzo.” 
 
Wynik głosowania (porządek obrad): 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Po przegłosowaniu przyjęto następujący porządek obrad: 
1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z 22 kwietnia 2025 roku. 
3. Objęcie Jaru Pisencja dodatkową formą ochrony przyrody - wystąpienie Pana Zbigniewa 
Suchodolskiego Nadleśniczego Nadleśnictwa Płock 
4. Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2024 rok. 
5. Ocena aktualności i stopnia realizacji Płockiego Programu Rewitalizacji. 
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6. Informacja na temat przyznanych i rozliczonych dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 
znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków za lata 2019-2024. 
7. Informacja o ilości oraz jakości nasadzeń drzew, krzewów i innych roślin wieloletnich na 
terenie miasta Płocka oraz nasadzeniach zastępczych wykonywanych w ramach 
rekompensaty przyrodniczej – dane za 2024 rok oraz plany w 2025 r. 
8. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących 
sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025-2051 (druk 
nr 269),  

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2025 (druk nr 270), 
3) przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Płocka dotyczących 

lokalizacji Centrum Integracji Cudzoziemców (druk nr 256), 
4) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, 

zlokalizowanej w Płocku (obr. 1) (druk nr 258), 
5) wyrażenia zgody na wynajęcie lokalu niemieszkalnego – garażu położonego  

w Płocku przy ulicy Padlewskiego (obr. 8) (druk nr 259), 
6) uzgodnienia projektu realizacji inwestycji celu publicznego pn. „Budowa Nowej 

Przemysłowej na odcinku od węzła „Trzepowo” obwodnicy północno-zachodniej miasta 
Płocka do drogi powiatowej nr 5205W – Etap I, położonej częściowo na działkach  
o nr 27/3, 28, 29, 120, 169/1, 170, 171/2, 171/3, 184 Obręb 002 Trzepowo w Płocku 
wchodzących w skład Zespołu Przyrodniczo-Krajobrazowego Jaru Rzeki Brzeźnicy 
(druk nr 265), 

7) uchwalenia zintegrowanego planu inwestycyjnego w rejonie ulic Maszewskiej, 
Dobrzyńskiej w Płocku (druk nr 266), 

8) przystąpienia do sporządzenia zmiany gminnego programu rewitalizacji (druk nr 267). 
9. Sprawy różne. 
10. Zakończenie posiedzenia. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Kolejny punkt dotyczy przyjęcia protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej  
z 22 kwietnia bieżącego roku.”  
 
Ad pkt. 2 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z 22 kwietnia 
2025 roku. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy Państwo radni macie pytania albo jakieś wątpliwości do tego protokołu? Bardzo proszę. 
Jeśli nie widzę, przejdźmy proszę do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem 
protokołu z 22 kwietnia bieżącego roku? Osiem osób na tak, jednej osoby nadal nie ma.” 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Protokół nr 12/2025 z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej został przyjęty.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję. I tu przeszliśmy, proszę Państwa, do punktu, który wprowadziliśmy do dzisiejszego 
porządku obrad. Jest to objęcie Jaru Pisencja dodatkową formą ochrony przyrody.” 
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Ad pkt. 3 
Objęcie Jaru Pisencja dodatkową formą ochrony przyrody - wystąpienie Pana 
Zbigniewa Suchodolskiego Nadleśniczego Nadleśnictwa Płock 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Tego punktu nie będziemy głosować. Jest to wystąpienie Pana Zbigniewa Suchodolskiego  
– Nadleśniczego Nadleśnictwa Płock. I może zanim rozpoczniemy to wystąpienie to jeszcze 
poproszę Panią dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska o wprowadzenie. Bardzo 
proszę.” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Dzień dobry. Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Ja tylko tytułem wstępu. 
Na marcowej komisji mieliśmy taki temat: Działania Urzędu Miasta Płocka zmierzające do 
objęcia obszaru Jaru Pisencja jedną z form ochrony przyrody i w związku z tym tematem 
zaprosiliśmy na dzisiejsze posiedzenie komisji Pana Zbigniewa Suchodolskiego Nadleśniczego 
Nadleśnictwa Płock, żeby nam troszeczkę przybliżył ten obszar. Bardzo proszę.” 
 
Pan Zbigniew Suchodolski Nadleśniczy Nadleśnictwa Płock powiedział: „Pani 
Przewodnicząca! Pani Dyrektor! Szanowni Radni! Miło mi gościć po raz pierwszy na tak 
szacownym gronie jeżeli chodzi o komisję związaną z ochroną przyrody na terenie miasta 
Płocka. Dzisiaj przed południem pozwoliłem sobie na swój teren pojechać jeszcze raz  
i zobaczyć temat, przedmiot, o którym w tej chwili rozmawiamy. I tak… przyszła mi taka 
refleksja, że jeżeli Państwo tego nie zobaczą to nie będziemy wiedzieli o czym rozmawiamy. 
Można powiedzieć, że to jest tak urokliwe miejsce, że faktycznie możemy się zastanowić jaką 
formę ochrony przyrody dodatkową wprowadzić, która jest w Państwa kompetencji, czyli 
mówię tu o użytku ekologicznym, być może pojawią się też tam drzewa pomnikowe, bo 
takowe też tam są. I myślę, że – po takiej głębszej analizie – na pewno do tego tematu w ten 
sposób podejdziemy. To miejsce zachowało swój urok dzięki temu że już ponad 20 lat Lasy 
Państwowe Nadleśnictwo Płock nie prowadzi tam gospodarki można powiedzieć żadnej, bo 
żadnych cięć. Tak jak tam było kiedyś posadzone, część jest z odnowienia naturalnego. W tej 
chwili jest to taka forma sukcesji, czyli zmieniających się gatunków, które tam rosną. Ale to 
trzeba zobaczyć. W tej chwili w naszym posiadaniu jest tam 9 hektarów 38 arów. Są po dwa 
wydzielenia. Jedne, które rozdziela pas ziemi niczyjej, a mianowicie miejsce i pas ziemi po 
kolejce, która dowoziła onegdaj buraki do cukrowni w Borowiczkach. W tej chwili do tego 
terenu trudno jest ustalić właściciela, bo nikt się za bardzo nie chce podjąć żeby być tym 
właścicielem. I tak na pewno będziemy tak… Mam taką propozycję, że być może że 
wystąpimy do sądu o zasiedzenie tego terenu, żeby to już była jednolita całość i w tym 
momencie byłoby to cały użytek ekologiczny na przykład, łącznie z tym pasem po kolejce. 
Prawa strona – w zależności jak patrząc – patrząc od Wisły to jest las, który się w tej chwili 
zmienia w sposób naturalny. Brzoza zamiera, bo osiągnęła już swój kres życia, w miejsce 
wchodzi klon i stopniowo są takie miejsca gdzie zupełnie z lasu, z siedliska takiego  
z drzewostanu sosnowego, trochę modrzewia, praktycznie nie zostało już nic. Natomiast lewa 
strona, tam gdzie jest Jar Pisencji tam są jeszcze potężne drzewa. I to jest… Ta prawa strona 
to jest wiek około 70 lat, natomiast ta lewa strona to jest ponad 100 lat i tam też już 
następują procesy zamierania, zmienia się ten jar miejscami w takie – można powiedzieć  
– poszyte krzewami, nie ma już drzew takich dorodnych, chociaż są jeszcze onej i to są  
– można powiedzieć – rozmiary puszczańskie, ponad 30 metrowe olsze, topole. To jest warte 
zobaczyć i faktycznie zastanowić się jaką formę ochrony tego przyjąć, bo zrobienie z tego 
parku na zasadzie udostępnienia społeczeństwu myślę, że byłoby z naszej strony 
barbarzyństwem. Tak to określę, bo w tym momencie tak byśmy zaingerowali w tą przyrodę, 
zaraz by się pojawiły quady, pojawiłyby się crossy i by zaczęło być to rozjeżdżane, bo jeżeli… 
W tej chwili to jest mało dostępny teren i naprawdę jak się tam wybierzemy to wtedy już 
tutaj na pewno informacja będzie taka, że musimy się ubrać na bojowo, terenowo, bo tak  
w tej chwili przejście – jak to mówią – w takim wyjściowym ubraniu jest trudno. To jest taka 
moja propozycja, żebyśmy się tam spotkali, podjęli wtedy decyzję. Wiadomo, że my  
w naszym planie urządzania, który jest w tej chwili procedowany również gwarantujemy bez 
wskazówek, czyli nie będzie żadnych zabiegów. Natomiast w tej chwili jest tam potężne 
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niebezpieczeństwo związane z przewracaniem drzew i dopóki nie zmieni się ustawa o lasach 
ja odpowiadam za to głową. I to jest ten największy problem jaki jest przy tych wszelkiego 
rodzaju formach ochrony przyrody, że obywatel wchodząc na teren nie odpowiada za to co 
czyni i to jest bardzo niebezpieczne, bo naprawdę w tej chwili tam są potężne obumarłe 
brzozy, olsze i inne gatunki, które  każdej chwili się mogą przewrócić i nieszczęście jest 
gotowe. A znamy takie przypadki z funkcjonowania Lasów Państwowych, że tak się dzieje i 
potem lądujemy w prokuraturze, w sądach, odszkodowania etc., etc. A więc będziemy musieli 
się zastanowić jaką formę podjąć i jak ten teren zabezpieczyć, czy będzie to taki rezerwuar 
przyrody dla potomnych, żeby zobaczyć jak przyroda sama sobie radzi, czy idziemy  
w kierunku zagospodarowania pod taką turystykę i wtedy już nieobejmowanie jakąś tam 
formą ochrony przyrody nie ma sensu, bo wtedy trzeba zaingerować z cięciami etc. Więc 
myślę, że tutaj będzie to ważka decyzja Państwa radnych, żeby tutaj zadecydować co dalej  
z tym terenem. Ja jestem do dyspozycji jeżeli chodzi o wyznaczenie terminu jakiegoś tam 
naszego spotkania i dalszego procedowania w tej materii. Tak jak Pan dyrektor Generalnej 
Dyrekcji odpowiedział, objęcie wszelkiego rodzaju formą ochrony przyrody jest w Państwa 
kompetencji i gestii, my tutaj przyjmiemy to z dobrodziejstwem inwentarza, tym bardziej że 
w tej chwili jest sytuacja tego rodzaju, że wyłączamy z produkcji te wszystkie cenniejsze 
tereny, a akurat ten las on już jest wyłączony. Myśmy zawsze tutaj go urokliwie oglądali.  
W tej chwili z racji tego, że stał się tak mało dostępny to i również skończyły się problemy ze 
śmieciami, bo on jest tam naprawdę… Chociaż zdarzają się jeszcze plastikowe butelki jakieś 
nawet takie duże. Dzisiaj żeśmy tutaj z komendantem tam parę miejsc takich znaleźli, ale 
szczególnie na obrzeżach tego terenu, które nie są naszą własnością tam powstają jakieś 
takie miejsca gdzie ludzie robią jakieś ogniska etc., tudzież miejsca spożywania różnych 
trunków i tam się tych śmieci tworzy. I to sąsiedztwo również cmentarza jest takim 
utrudnieniem dla tego jaru z racji tego, że firmy, które przygotowują miejsca spoczynku 
często gęsto materiały to tak kierunku tego jaru są wysypywane i po prostu to też zagraża 
funkcjonowaniu. Wody jest mało, bo wiadomo susza totalna. Kiedyś płynęło tam więcej, ale 
jeszcze płynie całe szczęście. Więc – mówię – zachęcam do wspólnej penetracji tego terenu  
i podjęcia decyzji co dalej. My jesteśmy tutaj otwarci. My tutaj z tego tytułu nie oczekujemy 
na jakieś korzyści materialne, bo – mówię – ten teren, tak jak i wiele innych urokliwych 
terenów, pozostawiamy dla potomnych, bo każdy z leśników ma w sobie duszę przyrodnik  
i ochroniarza i stara się coś dla potomnych zostawić, bo tak trzeba. Chociaż mówię, w tej 
chwili warunki zmieniającego się klimatu są bardzo bardzo niekorzystne dla funkcjonowania 
gospodarki leśnej. Obserwujemy to w sposób lawinowy, narastająco. Kiedyś to się działo 
ewolucyjnie, w tej chwili zaczyna to być widoczne naszymi oczyma na bieżąco, bo rok do 
roku, rok do roku tak się dzieje z brzozą, tak już praktycznie wyleciał nam świerk, umarł nam 
jesion, w tej chwili choruje w zasadzie… chorują wszystkie gatunki od dęba, który 
wydawałoby się jest takim mocnym gatunkiem po sosnę, którą w tej chwili atakuje jemioła. 
Tak że to jest efekt braku wody i bardzo wysokich temperatur. Praktycznie te stare drzewa 
żyją… no oczywiście poza Jarem Pisencja, bo tam się mają całkiem, całkiem nieźle ze 
względu na ten mikroklimat i tą ilość wody, ale na pozostałych terenach chorują bardzo, bo 
żyją w glebie gdzie nie ma wody. Poziom wód gruntowych spadł, tych pierwszych wód do 
jakiś trzech metrów, również tych podziemnych, bo tak panowie wójtowie jak się spotykamy 
czy burmistrzowie mówią, że ich studnie głębinowe jest spadek wód około trzech metrów, co 
jest naprawdę katastrofalną rzeczą i niewiadomo kiedy ten rezerwuar wód się odbuduje  
i myślę, że to będzie jedna z większych wyzwań i walk związanych z tym, żebyśmy jak 
najwięcej wody zatrzymali zarówno na terenach rolnych, jak i leśnych. My tutaj się staramy, 
pomagają nam bobry, chociaż ta część nasza tutaj wysokiej skarpy Płocka jest uboga jeżeli 
chodzi o cieki wodne gdzie można cokolwiek zatrzymać. Ta część utaj niższej Wisły  
w kierunku nadleśnictwa Łąck i Gostynin jest bogatsza w te możliwości. Jeżeli nie mają 
Państwo pytań to ja bym miał tyle. Tutaj nie starałem się przygotowywać jakiś prezentacji na 
ten temat, bo to trzeba zobaczyć. Naprawdę to nie odzwierciedla, dopiero jak się pójdzie tam 
to człowiek dopiero widzi jaki jest wobec tej przyrody mały i jak ona sobie radzi i jak się 
zachowuje i jak może wyglądać niegospodarowanie w lasach takich gospodarczych przez 
ponad 20 lat, jak one się zmieniają, w jakim kierunku idzie… idą i co po pokoleniu naszym 
zostanie dla potomnych. Ja dziękuję bardzo, Pani przewodnicząca, za udzielenie głosu. Czy są 
jakieś pytania?” 



6 
 

 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękujemy również Panu nadleśniczemu za to wystąpienie i przybliżenie nam tematyki. Ale 
widzę, że już tu się zgłasza Pan przewodniczący Artur Jaroszewski. Bardzo proszę.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To nie będzie 
pytanie. To będzie jakby kontynuacja tego co Pan powiedział. Szanowni Państwo, to jest 
wrzutka, o której dowiedzieliśmy się z większości dzisiaj. Cieszę się bardzo z obecności Pana 
nadleśniczego i tak na dobrą sprawę mogę się podpisać pod wszystkim tym co Pan 
powiedział. Tylko dlatego pozwoliłem sobie zająć minutę Państwu i podejść do mikrofonu 
gdyż chciałbym odczytać wniosek, który napisałem przed Pana przybyciem na aulę, ale tak 
naprawdę on się skłania ku temu, żebyśmy wspólnie odbyli kiedyś rekonesans w terenie.  
W formie pisemnej złożyłem go już na ręce Pani przewodniczącej. Odczytam Państwu: 
„Szanowna Pani Przewodnicząca!  W nawiązaniu do umieszczenia w porządku obrad 
dzisiejszej Komisji Gospodarki Komunalnej w formie wrzutki punktu nieujętego w planie 
pracy komisji, a dotyczącego wystąpienia Pana Nadleśniczego Nadleśnictwa Płock w temacie 
Jaru Pisencja wnioskuję o zorganizowanie przez Urząd Miasta Płocka wspólnie  
z Nadleśnictwem Płock spaceru po terenie Jaru Pisencja. Będzie to najlepsza forma 
zapoznania radnych z tematem. Termin dowolny, najlepiej w dzień wolny od pracy. Proszę 
tylko o poinformowanie radnych z minimum tygodniowym wyprzedzeniem.” Chciałbym 
poddać ten wniosek pod głosowanie jeśli Pani przewodnicząca pozwoli. Właściwie to oddaję w 
ręce Pani przewodniczącej postawienie tego wniosku i myślę, że tak jak Pan nadleśniczy 
powiedział po tej wizycie będziemy w pełni merytorycznie, znaczy jako amatorzy 
merytorycznie, a Pan jako ekspert merytorycznie doradzić nam i podpowiedzieć co z tym 
zrobić. I dziękuję bardzo za przybycie.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękujemy również bardzo. Zaraz przygotujemy tutaj ten materiał pod głosowanie. Myślę, 
że to będzie tylko taka czysta formalność, bo każdy z nas z chęcią chciałby zobaczyć takie 
miejsce, więc ja na pewno, tak myślę, że Państwo również, tym bardziej, że ono należy, jest 
na terenie miasta Płocka. Już bardzo poproszę o przygotowanie. Dziękuję bardzo. Osiem osób 
jest za.” 
 
Pan radny Jacek Jasion głosował ręcznie. 
 
Wynik głosowania (wniosek Pana radnego Artura Jaroszewskiego) : 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo Kolejny punkt dzisiejszych obrad dotyczy Sprawozdanie z realizacji 
rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie za 2024 rok.” 
 
Ad pkt. 4 
Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2024 
rok. 
 
Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy Państwo radni macie do tego materiału pytania? Bardzo proszę. Jeśli nie ma pytań, 
proponuję przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią 
przygotowanego materiału? Osiem osób na tak.” 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Materiał został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt dotyczy: Ocena aktualności i stopnia realizacji Płockiego 
Programu Rewitalizacji.” 
 
Ad pkt. 5 
Ocena aktualności i stopnia realizacji Płockiego Programu Rewitalizacji. 
 
Materiał stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy Państwo radni macie pytania do tego punktu? Bardzo proszę. Bardzo proszę, Pan radny 
Tomasz Korga.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Dziękuję bardzo. Mam pytania dotyczące tematów 
zawartych w tabeli 1, lista A. Są to podpunkty A.5., A.7. i A.33. I tak: A.5. to jest punkt 
mówiący o… znaczy o takiej tematyce: Zamieszkaj w centrum – przebudowa ulicy 
Sienkiewicza. On jest zawarty na lata 2020-2027. Później A.7.: Galeria „Tumska” – realizacja 
zawarta 2017-2030. I punkt A.33. to jest zagospodarowanie budynku młyna na lata  
2020-2025. Chciałbym się dowiedzieć co tam jeszcze będzie realizowane, bo jak Państwo 
zauważyliście wszystkie punkty, które wymieniłem są jeszcze w realizacji. Co jest 
zrealizowane i co będzie?” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Tutaj już Pan dyrektor Balski odpowie na to pytanie, na te pytania.” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „Pani 
Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Jeżeli chodzi o przedsięwzięcie A.5., w ramach tego 
przedsięwzięcia są modernizowane budynki przy ulicy Sienkiewicza i właściwie w tej chwili 
został ostatni budynek, jest w trakcie realizacji. To jest budynek przy ulicy Sienkiewicza…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „One zrobione zostały przez te lata?” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „Tak, 
począwszy od Sienkiewicza 38, 40, 42, 44, 46 – te budynki już zostały zrobione, zasiedlone  
i właściwie została tylko ostatnia nieruchomość Sienkiewicza 48, gdzie jest do remontu 
budynek frontowy, oficyna i do pobudowania oficyna…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „A 51, bo widzę, że jest zakryty?” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział:  
„51 – on… to jest projektowany przez spółkę Inwestycje Miejskie i on by się mieścił wtedy  
w tym przedsięwzięciu… zaraz zobaczę numer…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Kiedyś miała tam być galeria.” 
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Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „Tak, 
kiedyś miała być galeria, jednak w momencie gdy kupiliśmy budynek dawnej mykwy w tej 
chwili już nie ma potrzeby przenoszenia siedziby galerii. Ta nieruchomość najpierw została 
wniesiona aportem do spółki ARS, potem ARS zamienił się ze spółką Inwestycje Miejskie, ARS 
przejął ten budynek właśnie vis-à-vis właściwie tych pawilonów na Sienkiewicza, tam gdzie 
parking funkcjonował, a Inwestycje Miejskie przejęły tą nieruchomość 51 i tam w tej chwili 
mają już decyzję o warunkach zabudowy, przygotowują projekt na zabudowę tego terenu też 
pod budynek mieszkalny wielorodzinny i to by się mieściło…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Czyli 51 będzie wyremontowany.” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „Tak. 
Ta część frontowa będzie wyremontowana, a powstanie też oficyna po prostu, która tam…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Bo tam była kiedyś.” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „Tak.  
I to będzie w ramach przedsięwzięcia A.52.: Zamieszkaj w centrum 2, w ramach tego 
przedsięwzięcia. Przedsięwzięcia A.7… 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Galeria „Tumska”.” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: 
„Galeria „Tumska”. Jest to takie przedsięwzięcie miękkie realizowane głównie przez Agencję 
Rewitalizacji Starówki, które ma na celu integrację i aktywizację przedsiębiorców działających 
na Tumskiej. W poprzednich latach były prowadzone szkolenia, jak na przykład…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Pamiętam.” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział:  
„… aranżacja witryn sklepowych robić lub tym podobne rzeczy. Obecnie między innymi  
w poprzednim roku w ramach tego była ta akcja „Choinka na Tumskiej”, gdzie…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Ale chyba ta akcja czy ten pomysł chyba 
troszkę wygasł.” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: 
„Przyznaję, że ta intensywność obecnie jest mniejsza niż na początku przy uchwalania 
programu rewitalizacji. I jeszcze A.33., tak?” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Tak. Młyn.” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: 
„Młyn…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Który to jest młyn?” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „To jest 
młyn na Radziwiu…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „To już wiemy.” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział:  
„… i ten budynek został przekazany Muzeum Mazowieckiemu i muzeum ma właśnie 
zaadoptować ten młyn na takie cele i ochrony dziedzictwa, kulturalne i przy tym też mogłyby 
funkcjonować jakieś takie animacje…” 
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Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Ale tu już kończy się rok.” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: 
„Widocznie też muzeum ma poślizg, bo to też planują pozyskać pieniądze z Unii Europejskiej 
po prostu na te działania. I tyle po prostu.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Dziękuję bardzo.” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: 
„Proszę.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękujemy bardzo. Jeśli nie ma więcej pytań, przejdźmy proszę do głosowania. Kto  
z Państwa radnych jest za pozytywną opinią materiału, kto jest przeciw, ewentualnie 
wstrzymał się od głosu? Bardzo proszę.” 
 
Wynik głosowania: 
6 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
1 głos – wstrzymujący się. 
 
Materiał został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Czy ja mogę jeszcze? Mogę jeszcze?” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Bardzo proszę.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Dziękuję bardzo. Chciałbym podziękować Panu 
dyrektorowi, bo to jest bardzo merytorycznie zrobiony temat, bardzo doskonale opracowany 
materiał i cieszę się też, że w konkluzji jest to co później jest zawarte w naszej sesji, a więc 
pochylenie się nad zmianą tego tematu, tego całego programu. To jest bardzo istotne dla 
miasta.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Myślę, że Panu dyrektorowi miło to usłyszeć, że ta praca została doceniona 
właśnie w taki sposób. Dziękujemy bardzo za przygotowanie tego materiału. Jeśli chodzi o 
głosowanie to sześć osób jest na tak, jedna wstrzymała się, dwie brak głosu, są nieobecne. 
Dziękuję. Kolejny punkt jest to informacja na temat przyznanych i rozliczonych dotacji na 
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków za lata 2019-2024.” 
 
Ad pkt. 6  
Informacja na temat przyznanych i rozliczonych dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 
lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków za lata 2019-2024. 
 
Materiał stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy Państwo radni macie pytania do tego materiału? Bardzo proszę. Jeśli nie ma pytań, 
proszę przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią 
przygotowanego materiału? Siedem osób na tak, dwie brak głosu.” 
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Wynik głosowania: 
7 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Materiał został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt to informacja o ilości oraz jakości nasadzeń drzew, krzewów 
i innych roślin wieloletnich na terenie miasta Płocka oraz nasadzeniach zastępczych 
wykonywanych w ramach rekompensaty przyrodniczej – dane za 2024 rok oraz plany w 2025 
roku.” 
 
Ad pkt. 7 
Informacja o ilości oraz jakości nasadzeń drzew, krzewów i innych roślin 
wieloletnich na terenie miasta Płocka oraz nasadzeniach zastępczych 
wykonywanych w ramach rekompensaty przyrodniczej – dane za 2024 rok oraz 
plany w 2025 r. 
 
Materiał stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„To nie jest materiał sesyjny, więc nie będziemy głosować, ale możemy dyskutować, więc jeśli 
ktoś z Państwa radnych ma pytania bardzo proszę. Jednak nie ma pytań. Przejdźmy proszę 
do kolejnego punktu.” 
 
Ad pkt. 8 
Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka  
w następujących sprawach: 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 
zaproponowała, aby projekty uchwał na drukach nr 269 i 270 omówić wspólnie. Radni 
wyrazili zgodę. 
 
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025-2051 
(druk nr 269) i 2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2025 (druk 
nr 270) 
 
Projekt uchwały na druku nr 269 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Projekt uchwały na druku nr 270 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Bym poprosiła Pana skarbnika o wprowadzenie i te najważniejsze zmiany, zasygnalizowanie 
ich. Dziękuję.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Dzień dobry. Witam Państwa 
bardzo serdecznie. Tak w skrócie, w przedstawionych uchwałach proponujemy zwiększenie 
dochodów i wydatków budżetowych o 5 milionów 408 tysięcy, w tym dochody bieżące 
zwiększa się o 3 miliony 645, a dochody majątkowe o 1 milion 762 tysiące. Wydatki bieżące 
rosną o 4 miliony 496 tysięcy złotych, a majątkowe o 912 tysięcy złotych. Największe zmiany 
takie jednostkowe to zwiększenie dochodów Zarządu Budynków Komunalnych o 779 tysięcy  
z tytułu zwrotu środków z rozliczenia mediów za rok ubiegły i jednocześnie zwiększenie 
wydatków w głównej mierze na zakup mediów w tym roku o 778 tysięcy. Zwiększenie 
dochodów z tytułu odsetek od środków gromadzonych na rachunkach bankowych o 500 
tysięcy złotych. Zwiększenie dochodów z tytułu czynszu dzierżawnego również 500 tysięcy. 
Jednocześnie zwiększamy również wydatki o tą samą kwotę na realizację umowy na 
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zarządzanie nieruchomościami ze spółką ARS. Zwiększenie dochodów z tytułu renty 
planistycznej o 100 tysięcy. Zwiększenie dochodów o 201,5 tysiąca w związku ze zwrotem 
niewykorzystanych bądź wykorzystanych niezgodnie z przeznaczeniem dotacji. Zwiększenie 
dochodów o 621 tysięcy z tytułu najmu pomieszczeń w budynkach oświatowych, 
jednocześnie zwiększenie wydatków w jednostkach oświatowych o 559 tysięcy. Zmniejszenie 
wydatków o 150 tysięcy w roku 2025 na dokumentację modernizacji placu zabaw na ogródku 
jordanowskim i wprowadzenie ich na rok 2026. Podobna sytuacja jest jeśli chodzi  
o dokumentację zagospodarowania placu Obrońców Warszawy. Tutaj zdejmujemy w tym roku 
100 tysięcy złotych, natomiast na 2026 wprowadzamy 150 tysięcy złotych na to zadanie.  
I jeszcze dodatkowo 200 tysięcy również przesuwamy na rok 2026 na dokumentację 
modernizacja amfiteatru. W związku z pozyskaniem finansowania ze środków Unii 
Europejskiej w wysokości 1 miliona 466 tysięcy złotych na lata 2025 i 2026 na dostosowanie 
Małachowianki do potrzeb osób ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi zmniejszamy 
wydatki ze środków własnych o 430 tysięcy i jednocześnie wprowadzamy środki z Unii 
Europejskiej i łącznie wydatki na tym zadaniu w roku 2025 to 1 milion 532 tysiące, a w 2026 
– 485 tysięcy złotych. Podobna sytuacja ma miejsce z zadaniem Rowerem przez góry,  
z którego to zdejmujemy 1 milion 250 złotych… tysięcy środków własnych, a jego zakres 
wprowadzamy do zadania wieloletniego Rozwój infrastruktury mobilności indywidualnej na 
terenie miasta Płocka, zwiększając wydatki na wkład własny w tym zadaniu o 187,5 tysiąca 
złotych w tym roku. Jednocześnie wprowadzamy na rok 2025 łącznie wydatki ze środków 
własnych i unijnych 1 milion 285,5, na rok 2026 – 13 milionów 850 tysięcy złotych, w tym 
środki własne 2 miliony 77 tysięcy, a na rok 2027 – 63 miliony 653 tysiące, w tym środki 
własne 9 milionów 548 tysięcy. Wprowadzamy również dochody unijne na rok 2025  
w wysokości 1 miliona 73 tysięcy złotych, na rok 2026 – 11 milionów 773 tysięcy złotych oraz 
na 2027 – 54 miliony 105 tysięcy złotych. Proponujemy również wprowadzenie wydatków  
w wysokości 1 miliona na budowę bieżni oraz boiska wielofunkcyjnego wraz z urządzeniami 
lekkoatletycznymi w Zespole Szkół nr 1, na które pozyskaliśmy środki z Ministerstwa Sportu  
i Turystyki. Łączna wielkość zadania w WPF wynosi na 2025 milion złotych – to są właśnie 
środki własne, a na 2026 – 4 miliony 970 tysięcy, w tym 2,5 miliona środków własnych oraz 
2 miliony 470 tysięcy złotych z ministerstwa. Zwiększamy również wydatki na ubezpieczenia 
majątku o 320 tysięcy oraz wydatki na pokrycie zwiększonych kosztów utrzymania dzieci  
w rodzinach zastępczych oraz rodzinnych domach dziecka 844 tysiące złotych. O kwotę 601 
tysięcy złotych zwiększamy wydatki w MOPS na wypłatę dodatków motywacyjnych dla 
pracowników, którzy nie zostali uwzględnieni w rządowym programie dofinansowania 
wynagrodzeń pracowników pomocy społecznej. Zwiększamy dochody uzyskiwane przez 
placówki oświatowo-wychowawcze o 193 tysiące i jednocześnie zwiększamy wydatki w tych 
placówkach o tą samą kwotę. Zwiększamy również dochody o kwotę 325 tysięcy w związku z 
otrzymaniem środków z tytułu opłat za korzystanie ze środowiska i jednocześnie zwiększamy 
o tą samą kwotę wydatki w Wydziale Spraw Komunalnych na pielęgnację zieleni oraz 
utrzymanie urządzeń komunalnych. I dodatkowo w WPF na rok 2026 wprowadzamy nowe 
zadanie Oświetlenie parku Jar Abisynia z budżetem w wysokości 770 tysięcy. Oraz 
proponujemy wprowadzić na rok 2026 wydatki w wysokości 150 tysięcy złotych na 
dokumentację budowy ronda na ulicy Zbożowej w sąsiedztwie Armii Krajowej. To takie 
największe zmiany. Jeśli jakieś pytania to jesteśmy do dyspozycji.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo Panie skarbniku. Czy są jakieś pytania? Bardzo proszę, Pan radny Tomasz 
Korga.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Ja do Pana skarbnika. Wspomniał Pan w swoim 
wystąpieniu o placu Obrońców Warszawy i o amfiteatrze. Czy można coś więcej na ten 
temat? Bo rozumiem, że to są pieniądze, które nie będą w tym roku konsumowane, tylko  
w przyszłym…” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Tak. To wynika z podpisanych 
umów. W tej chwili były robione przetargi i te dokumentacje będą kończone w zasadzie 
koniec tego roku, początek następnego, więc zapłata za nie nastąpi w roku 2026. Stąd jest to 
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przesunięcie.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „A czy można coś więcej na temat na przykład placu 
Obrońców Warszawy? Bo jak znamy historię placu Obrońców Warszawy to ta modernizacja 
czy też remont to już trwa co najmniej 10 lat, przynajmniej chęć zrobienia.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To prawda. W tamtym roku  
– jak Państwo pamiętacie – była robiona dendrologia, żeby zobaczyć…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Tak, pamiętamy.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „… jak wyglądają te drzewa.  
I w tym roku robimy jakby dokumentację tego placu jak najmniej ingerujące w drzewostan, 
który tam jest. To myślę, że jeżeli będą pytania to Pan prezydent ma chyba jakąś taką 
koncepcję Zieliński i będzie mógł Państwu na sesji tą koncepcję pokazać. Nie wiem Michał 
może ty masz tą koncepcję.” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: 
„Tytułem uzupełnienia, to generalnie ma być zachowany ten układ, który jest, historyczny 
układ…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Czyli rozumiem, że wracamy do takiego układu, który 
był w latach 30. XX wieku, przed wojną?” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: 
„Właściwie ten układ, który w tej chwili ma być.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Bo on jest prawie taki sam…” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „Tak.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „… jak z tamtych lat.” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „Tak. 
Tak że bardziej to będzie lifting niż jakaś taka mocna…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „To bardzo dobrze.” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział:  
„… modernizacja.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Bez polbruku, bez…” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: 
„Znaczy, będą to na pewno te alejki, które są w tej chwili z takiej tej mączki ceglanej…” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Ale przepuszczalne, nie  
z polbruku.” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „One 
będą zmodernizowane…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „A czy wrócimy do fontanny?” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „Też 
jest planowana fontanna, bardziej zbiornik wodny w kształcie znaczy takiego większego 
oczka, ale…” 
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Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Bardzo dobry pomysł.” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „… też 
woda na tym placu ma być. i poprawienie warunków bytowych tych drzew, tych 
kasztanowców w szpalerach…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „To jest zrozumiałe.” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „… po 
krawędzi i jeszcze udostępnienie tego placu dla osób niepełnosprawnych, ze specjalnymi 
potrzebami poruszania się, bo tam są schody trudno się dostać na środek, więc też będą 
poprawione warunki terenowe, żeby można było się do środka dostać. I uzupełnione o małą 
architekturę, ławki…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Nie za mocna ingerencja.” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „Nie, 
nie. Ten układ taki urbanistyczny tego placu ma być zachowany właśnie żeby ten… nie 
zmieniać.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „A amfiteatr? Co planujemy?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Znaczy, amfiteatr z tego co 
wiem dotyczy takiej modernizacji jeśli chodzi o scenę na pewno, bo ona już jest bardzo 
zniszczona. I w budynku, ale co tam dokładnie to ja powiem prawdę nie wiem. To dopiero 
wyjdzie w projekcie. To na dzień dzisiejszy nie wiem do końca co tam…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Będziemy później pytać.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „… miałoby być. dobrze. Ale 
tam nie ma jakby żadnych zmian – nazwijmy to – wizualnych, bardziej chodzi o modernizację 
tego co jest, bo tam już niektóre rzeczy się zestarzały.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Dziękuję bardzo.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję również. Czy są jeszcze jakieś pytania z Państwa strony? Jeśli nie ma, przejdźmy 
proszę do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 
pomieszczoną na druku numer 269? Cztery osoby za, trzy się wstrzymały, dwie brak głosu.” 
 
Wynik głosowania (projekt na druku nr 269): 
4 głosy – za 
0 głosów – przeciw 
3 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 
pomieszczoną na druku numer 270? Cztery osoby za, trzy się wstrzymały, dwie brak głosu.” 
 
Wynik głosowania (projekt na druku nr 270): 
4 głosy – za 
0 głosów – przeciw 
3 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt dotyczy przeprowadzenia konsultacji społecznych  
z mieszkańcami Płocka dotyczących lokalizacji Centrum Integracji Cudzoziemców.” 
 
3) przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Płocka dotyczących 
lokalizacji Centrum Integracji Cudzoziemców (druk nr 256) 
 
Projekt uchwały na druku nr 256 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy Państwo radni macie do tego punktu pytania? Bardzo proszę. Jeśli nie ma, przejdźmy 
proszę do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 
pomieszczoną na druku numer 256? Siedem osób na tak, dwie brak głosu.” 
 
Wynik głosowania: 
7 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt dotyczy wydzierżawienia nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, zlokalizowanej w Płocku w obrębie numer 1.” 
 
4) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto 
Płock, zlokalizowanej w Płocku (obr. 1) (druk nr 258) 
 
Projekt uchwały na druku nr 258 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy do tego punktu Państwo radni macie pytania? Jeśli nie ma, przejdźmy proszę do 
głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną 
na druku numer 258? Siedem osób na tak, dwie brak głosu.” 
 
Wynik głosowania: 
7 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany negatywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt dzisiejszego posiedzenia dotyczy wyrażenia zgody na 
wynajęcie lokalu niemieszkalnego – garażu położonego w Płocku przy ulicy Padlewskiego   
w obrębie numer 8.” 
 
5) wyrażenia zgody na wynajęcie lokalu niemieszkalnego – garażu położonego  
w Płocku przy ulicy Padlewskiego (obr. 8) (druk nr 259) 
 
Projekt uchwały na druku nr 259 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy do tego punktu Państwo radni macie pytania? Bardzo proszę. Jeśli nie ma, przejdźmy 
proszę do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 
pomieszczoną na druku numer 259? Siedem głosów na tak, dwie brak głosu.” 
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Wynik głosowania: 
7 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt dotyczy uzgodnienia projektu realizacji inwestycji celu 
publicznego pod nazwą „Budowa Nowej Przemysłowej na odcinku od węzła „Trzepowo” 
obwodnicy północno-zachodniej miasta Płocka do drogi powiatowej nr 5205W – Etap I, 
położonej częściowo na działkach o nr 27/3, 28, 29, 120, 169/1, 170, 171/2, 171/3, 184 
Obręb 002 Trzepowo w Płocku wchodzących w skład Zespołu Przyrodniczo-Krajobrazowego 
Jaru Rzeki Brzeźnicy.” 
 
6) uzgodnienia projektu realizacji inwestycji celu publicznego pn. „Budowa Nowej 
Przemysłowej na odcinku od węzła „Trzepowo” obwodnicy północno-zachodniej 
miasta Płocka do drogi powiatowej nr 5205W – Etap I, położonej częściowo na 
działkach o nr 27/3, 28, 29, 120, 169/1, 170, 171/2, 171/3, 184 Obręb 002 
Trzepowo w Płocku wchodzących w skład Zespołu Przyrodniczo-Krajobrazowego 
Jaru Rzeki Brzeźnicy (druk nr 265) 
 
Projekt uchwały na druku nr 265 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy do tego punktu Państwo radni macie pytania? Bardzo proszę jeśli takie są, ale nie 
słyszę, więc przejdźmy proszę do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną 
opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 265? Siedem osób na tak, dwie 
nieobecne.” 
 
Wynik głosowania: 
7 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Uchwalenia… Kolejny punkt dotyczy uchwalenia zintegrowanego planu 
inwestycyjnego w rejonie ulic Maszewskiej, Dobrzyńskiej w Płocku.” 
 
7) uchwalenia zintegrowanego planu inwestycyjnego w rejonie ulic Maszewskiej, 
Dobrzyńskiej w Płocku (druk nr 266) 
 
Projekt uchwały na druku nr 266 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy do tego punktu Państwo radni macie pytania? Jeśli nie ma, przejdźmy proszę do 
głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną 
na druku numer 266? Siedem osób na tak, dwie nieobecne.” 
 
Wynik głosowania: 
7 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt dotyczy przystąpienia do sporządzenia zmiany gminnego 
programu rewitalizacji.” 
 
8) przystąpienia do sporządzenia zmiany gminnego programu rewitalizacji (druk  
nr 267). 
 
Projekt uchwały na druku nr 267 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy do tego punktu są pytania? Jeśli nie ma pytań, przejdźmy proszę do głosowania. Kto  
z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 
267? Siedem osób na tak, dwie nadal nieobecne.” 
 
Wynik głosowania: 
7 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt są to sprawy różne.” 
 
Ad pkt. 9 
Sprawy różne. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„I mamy tutaj do zaopiniowania trzy wnioski od zastępcy prezydenta Pana Piotra Dyśkiewicza 
o przyznanie mieszkań. Państwo w systemie mogliście zapoznać się z każdą z tych sytuacji, 
więc tutaj przejdziemy tylko do głosowania. Są to trzy wnioski – tak jak już wcześniej 
powiedziałam. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie 
mieszkania numer 1? Bardzo proszę o zagłosowanie. Proszę o wynik. Sześć osób na tak, trzy 
brak głosu.” 
 
Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
6 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pismo od Zastępcy Prezydenta w sprawie przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik 
nr 16 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała:  
„Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią przyznania mieszkania 
numer 2? Poproszę o wynik. Sześć osób na tak, trzy brak głosu.” 
 
Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
6 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 
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Pismo od Zastępcy Prezydenta w sprawie przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik 
nr 17 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała:  
„Dziękuję. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie mieszkania 
numer 3? Poproszę o wynik. Sześć osób na tak, trzy brak głosu.” 
 
Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
6 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pismo od Zastępcy Prezydenta w sprawie przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik 
nr 18 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała:  
„Dziękuję bardzo. Proszę Państwa, ja chciałam tylko przypomnieć, że w czerwcu, 4 czerwca 
odbędzie się wspólne posiedzenie komisji dotyczące absolutorium, które będzie na sesji 
czerwcowej też przedmiotem naszych obrad.” 
 
Raport ze wszystkich głosowań stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt. 7 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Pani Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała:  
„A na tym kończę już dzisiejsze posiedzenie i dziękuję bardzo za obecność. Życzę miłego 
popołudnia.” 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 

Przewodnicząca 
Komisji Gospodarki Komunalnej  

/-/ Anna Derlukiewicz 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
/-/ Małgorzata Danieluk 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
(*) – usunięto dane osobowe na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z 6 września 2001 roku o 
dostępie do informacji publicznej (t.j. Dz.U. z 2022 r. poz. 902) 


